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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 3 obce Kostelec u Holešova

konané dne 7. 3. 2019 v zasedací místnost obecního úřadu od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00 - 22:00
Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni:
Předsedající: RNDr. Marcela Pospíšilíková
Zapisovatel*: RNDr. Marcela Pospíšilíková
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Aleš Pospíšilík, Radoslav Pospíšilík

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájila starostka obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Marcela Pospíšilíková, Petr Hlobil st., Jindřich Surala 
Hlasování:  14-0-0
Byla zvolena návrhová komise: Alois Hradil, Jakub Zmeškal, Vojtěch Sklenář
Hlasování:  14-0-0
Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Aleš Pospíšilík, Radoslav Pospíšilík
Hlasování:  14-0-0

Informace:
-  V průběhu jednání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis
pořizuje Marcela Pospíšilíková - starostka.

- Soukromá osoba Ing. Petr Žůrek, Kostelec u Holešova č. p. 73 pořizuje videozáznam pro dokumentační a
veřejné účely, ÚOOÚ reg. č. 00063805."

Program zasedání dle pozvánky:
1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 2/2018
3.  Informace o činnosti OÚ
4.  Jednací řád zastupitelstva obce
5. Program rozvoje obce Kostelec u Holešova 
6. Návrh rozpočtu Obce Kostelec u Holešova na rok 2019 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu Obce
Kostelec u Holešova  na roky 2019 - 2023
7. Návrhy veřejnoprávních smluv
8. Převod pravomocí ke schvalování rozpočtových opatření na Radu obce Kostelec u Holešova 
9. DSO Mikroregion Holešovsko - návrh rozpočtu na rok 2019, návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky
2019 - 2021
10. Informace pověřeného zastupitele o pořizování zprávy o uplatňování  územního plánu Kostelec u Holešova
v uplynulém období 2014 - 2018
11. Návrh na pořízení změny územního plánu obce Kostelec u Holešova
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12. Návrh na odkup (převedení) pozemku do vlastnictví obce Kostelec u Holešova
13. Žádost o prodej části pozemku ve vlastnictví obce Kostelec u Holešova
14. Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene č. OT- 014330052874/001
15. Zadávací dokumentace výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu "Zlepšení nakládání s odpady
v obci Kostelec u Holešova"
16. Diskuze
17. Závěr

Zápis z veřejného zasedání ZO č. 2/2018 byl ověřen a podepsán a nebyly proti němu vzneseny námitky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje navržený program veřejného zasedání zastupitelstva
obce č. 3/2019. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/3Z/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 2/2018

19/2Z/2018 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí
sponzorského daru pro Domov pro osoby se zdravotním postižením, Hlavní  1,  768 32 Zborovice ve výši
3.000 Kč a pověřuje starostku obce podpisem smlouvy - smlouva byla podepsána a zaslána žadateli

20/2Z/2018  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  veřejnoprávní  smlouvu  na  poskytnutí
sponzorského daru pro babybox ve Vsetíně ve výši 2.000 Kč a pověřuje starostku obce podpisem smlouvy -
smlouva byla podepsána a zaslána žadateli

21/2Z/2018 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. OT-
014330050822/002 za účelem umístění distribuční soustavy - kabelové vedení NN na pozemku 611/2 v majetku
obce Kostelec u Holešova. Pověřuje starostku obce podpisem smlouvy - smlouva byla podepsána a zaslána
žadateli

22/2Z/2018 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova ukládá starostce obce zadání územní studie lokality
"Za  humny"  v  k.ú.  Kostelec  u  Holešova  -  na základě  jednání  o  úpravách Územního plánu  bylo
doporučeno  po vydání upraveného ÚP zpracování  zastavovací studie  území, které bude vymezeno
pro výstavbu RD  - zařazeno jako samostatný bod zasedání ZO.

23/2Z/2018  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  ukládá  radě  obce  zjištění  finanční  náročnosti
na  vybudování   prodloužení  vodovodního řadu a  prověření  možnosti  získání  dotace -  do doby  vydání
upraveného Územního plánu je parcela č. 611/4 v k.ú. Kostelec u Holešova z důvodu vymezené trasy
technické infrastruktury  brána jako nezastavitelná. Cena za prodloužení vodovodu by tak byla
neaktuální - zařazeno jako samostatný bod zasedání ZO .

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
zastupitelstva obce č. 2/2018.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace o činnosti OÚ

RO na své schůzi č. 3/2018
schválila:
-vydání nákupních poukázek v hodnotě 250 Kč seniorům starším 80-ti let na nákup zboží v místních obchodech
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přidělila:
-pokácení stromů na celé parcele č. 85/1 k.ú. Karlovice samotěžbou, na základě podané společné nabídky,
Pavlu Paštěkovi,  Petru Nejmetovi a Pavlu Masnému. Stromy jsou pokáceny, lokalita je téměř uklizena a
připravena k nové výsadbě. Podána žádost o dotaci z KÚ ZK na oplocenku, počítá se s podáním žádosti o dotaci
na sazenice nových stromů (cca 2000 - 2200 dubů)

RO na své schůzi č. 4/2018
schválila:
- potvrzení objednávky poskytovatele na zajištění organizace výběrového řízení zakázky "Zlepšení nakládání
s odpady v obci Kostelec u Holešova" firmy ALNIO Group s.r.o Kounicova 284/39, 602 00 Brno
-  stavební  úpravy  RD  č.p.  127  (p.č.  st.  69  k.ú  Kostelec  u  Holešova),  vč.  případných  nových  přípojek,
inženýrských sítí, ČOV, oplocení a sjezdu.
souhlasila:
- se stavebním záměrem na stavební úpravy RD č.p. 127 (p.č. st. 69 k.ú Kostelec u Holešova), vč. případných
nových přípojek, inženýrských sítí, ČOV, oplocení a sjezd
- s přijetím daru pro ZŠ Kostelec u Holešova ve výši 37.000 Kč

RO na své schůzi č. 1/2019
-  provedla  prohlídku  prostor  ve  školní  kuchyni  a  jídelně  za  účelem  naplánování  nápravných  opatření
(stavebních úprav)  požadovaných KHS
schválila:
- objednání zpracování PD na rekonstrukci hřbitova (42 tis. bez DPH). Záměr - požádat o dotaci z MMR,
dle harmonogramu výzev se předpokládá vyhlášení výzvy v 10.2019.

RO na své schůzi č. 2/2019
schválila:
- objednání projektové dokumentace stavebních úprav provozních místností ve školní kuchyni, dle předložené
nabídky firmy BM-BAUMAS spol. s r.o. (18 tis. Kč bez DPH, inženýrská činnost 2  tis. Kč, nebo 10 tis. Kč, dle
nutného rozsahu)

RO na své schůzi č. 3/2019
schválila:
- zhotovení nábytku do kuchyňky a výrobu věšákové stěny do zasedací místnosti OÚ, dle předložené nabídky
firmy Milan Matuška truhlářství (62 331 Kč s DPH) - práce byly provedeny 5.3.2019.
- zadání zpracování evidence a pasportu veřejného osvětlení v Kostelci u Holešova  a v Karlovicích, ve výši 
57 000 a 13 700 Kč bez DPH, celkem 70 700 Kč bez DPH dle předložené nabídky, firmou Atomicon s.r.o.
-  zpracování  podkladů a  náležitostí  žádosti  o  dotace  do  Státního  programu EFEKT 2020 na  revitalizaci
veřejného osvětlení  v Karlovicích, ve výši  66 800 Kč bez DPH dle předložené nabídky, firmou Atomicon s.r.o.
-  zpracování vyřízení dotace z programu OPŽP - energetické úspory na objekt  Domu seniorů v Kostelci
u Holešova, 1. etapa, dle předložené nabídky 64 500 Kč bez DPH, firmou PKV BUILD s.r.o . Jedná se o první
etapu, v rámci které je posouzeno, zda je možné dosáhnout úspory požadované poskytovatelem dotace
souhlasila:
- s přesídlením nájemníků prozatím dvou bytů v DS do volných bytů, v případě uvolnění třetího bytu stejný
postup u třetího nájemníka a profesionálním řešením oprav bytů externí firmou. Byty jsou poškozeny vzlínající
vlhkostí.

RO na své schůzi č. 4/2019
schválila:
- účetní odpisový plán Obce Kostelec u Holešova pro rok 2019
- uzavření Smlouvy o dílo s Tiskárnou Brázda pro roky 2019, 2020 a 2021 na tisk obecního zpravodaje KOSTKA

RO na své schůzi č. 5/2019
schválila:
- objednání prací na opravě střechy přístavku sokolovny dle předložené nabídky firmy Jan SIKORA, Bořenovice
37, 769 01 Holešov
- odpisový plán DHM v majetku ZŠ Kostelec u Holešova na období 1.1.2019 - 31.12.2019
souhlasila:
-s obsazením místa pracovníka obce na základě výběrového řízení. O přijetí pracovníka na základě vyhodnocení
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přihlášek rozhodne RO. 

Starostka obce se zúčastnila seminářů a školení:
- Možnosti využití dotací v roce 2019
- Škola místních samospráv (základní kurz)
- Energetické úspory a správné provozování veřejných budov. Elektromobilita a CNG.
- Veřejné zakázky malého rozsahu v praxi

29.1.2019 proběhla pracovní schůzka zastupitelů, kde byli seznámeni s rozpracovanou PD na obnovu hřbitova
a s názorem architekta na výstavbu RD na lokalitě Pod lesem.

Za období mezi zasedáními ZO bylo vyřízeno celkem 9 žádostí o informace dle zákona 106/1999 o svobodném
přístupu k informacím.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti OÚ.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Jednací řád zastupitelstva obce

Zastupitelstvu obce byl předložen upravený Jednací řád zastupitelstva obce.

Diskuze:
Žůrek v JŘ jsou 3 místa v rozporu se zákonem č. 128/2000 o obcích, z JŘ nevyplývá kdo je

předkladatel
Pospíšilíková JŘ dán k posouzení MV ČR, nebyly shledány body v rozporu se zákonem, kdo je

předkladatel vyplývá ze zákona
Žůrek v JŘ není co se udělá s námitkami
Pospíšilíková v JŘ je ošetřeno to, co není striktně stanoveno zákonem, což je účelem JŘ
Hlobil st. JŘ je velmi dobře zpracovaný dokument

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Jednací řád zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 1 (Žůrek P.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3Z/2019 bylo schváleno.

5. Program rozvoje obce Kostelec u Holešova 

Zastupitelstvu obce byl předložen Program rozvoje obce Kostelec u Holešova na období 2019 - 2022.

Diskuze:
Marek námět p. L. Pospíšilíka přidat do PRO "zkulturnění" starého hřiště pod lesem, aby

bylo zázemí např. pro požární sport
Pospíšilíková přidáme do zásobníku projektů, realizace je otázkou priorit, PRO i ZP jsou otevřené

dokumenty a bude třeba je v intervalu 1x ročně aktualizovat
Žůrek nelíbí se mi věta, že v současné době je fotbalový oddíl nejúspěšnější v historii
Hlobil ml. pořád z dlouhodobého hlediska platí, že se nikdy v minulosti nehrála v obci vyšší

soutěž než teď
Hlobil st. PRO předkládá rada obce, která ho sestavovala, zastupitelstvu obce. Nemusíme

se vždy na všem shodnout, jak by měl vypadat. Hlasováním rozhodněme jestli
PRO schválíme.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Program rozvoje obce Kostelec u Holešova na období
2019 - 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Žůrek P.)

Usnesení č. 3/3Z/2019 bylo schváleno.

6. Návrh rozpočtu Obce Kostelec u Holešova na rok 2019 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu
Obce Kostelec u Holešova na roky 2019 - 2023.

Zastupitelstvu  obce  byla  předložena  zpráva  finančního  výboru  k  návrhu  rozpočtu  obce  na  rok  2019  a
střednědobému výhledu rozpočtu na roky 2019 až 2023 Obce Kostelec u Holešova .

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí zprávu finančního výboru k návrhu rozpočtu
na rok 2019 a střednědobému výhledu rozpočtu na roky 2019 až 2023 Obce Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Zastupitelstvu obce byl předložen návrh rozpočtu Obce Kostelec u Holešova na rok 2019.

 

Diskuze:
Pospíšilíková námitky zastupitele Žůrka postoupeny RO, můžeme je projít
Žůrek námitky, které jsem zaslal v předstihu měly být zaslány i ostatním zastupitelům
Masný mají i ostatní zastupitelé nějaké námitky?
Žůrek schodkový rozpočet je špatná volba
Pospíšilíková "schodkový" rozpočet na rok 2019 je otázka způsobu zpracování rozpočtu, příští

rozpočet bude sestaven tak, že do něj nebudou zahrnuty nespecifikované výdaje
(zůstatek na účtech obce) aby nebyl chybně vnímán jako schodkový

Hlobil st. rozpočet je reálně sestavený jako vyrovnaný příjmy + zůstatky na účtech se rovnají
součtu výdajů a zůstatků na účtech, zůstatky na účtech=nespecifikovaná rezerva
jsou určeny pro financování neočekávaných výdajů a v případě potřeby bude řešeno
pokrytí výdajů rozpočtovým opatřením, my neplánujeme ztrátu, naopak z příjmů
na rok 2019 jsou výdaje na rok 2019, při pokrytí všech plánovaných mandatorních
i nemandatorních výdajů, naplánovány o cca 250 tis. nižší, nemám sebemenší
problém abych pro tento rozpočet hlasoval

Žůrek trvám na tom, že je rozpočet schodkový a to by být nemělo
Žůrek z čeho bude obec financovat případné investiční akce z úspěšných žádostí o dotace
Pospíšilíková z finanční rezervy 5,7 mil. Kč uložené na účtech obce
Žůrek požaduji kompenzaci nárůstu výdajů na pracovníka pro rozvoz stravy, zvýšením

plateb od nájemce ŠJ
Pospíšilíková nájemce ŠK platí obci částku 10 Kč/km za rozvoz stravy do okolních obcí, dle

vykázaného počtu ujetých km, nikoliv na plat zaměstnance obce
Žůrek na 7 let jsme ve smlouvě zafixovali cenu 10 Kč/km, ve finále budeme službu dělat

jako charitu, cena by měla pokrývat náklady obce s rozvážením obědů
Masný požadavek navýšení v souvislosti se zvýšením tarifního platu zaměstnance obce

nesouvisí s prováděnou platbou za km
Hlobil p. Motáň je zaměstnancem OÚ, rozváží stravu do MŠ v okolních obcích, naší MŠ a

našim občanům, je placený tarifním platem a když ŠK nevaří, tak dělá práci pro
obec. Není pravda, že cena za km je zakonzervovaná, řešily se už dodatky
ke smlouvě, paní starostka může jednat o úpravě ceny dodatkem.

Žůrek skokové navýšení příspěvku pro ZŠ, námitka vysvětlena
Pospíšilíková navýšení dotace ZŠ je ve srovnání s 2018 o 9%, dotace projednána s ředitelem ZŠ
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Žůrek proč je plánováno navýšení částky na VO, měl by pokračovat pokles výdajů
na VO v souvislosti s dobudováním úspornějšího VO v roce 2018

Pospíšilíková náklady jsou předpokládané a plánované mírně vyšší ve rovnání s předpokladem
na rok 2018 (vyúčtování dosud není k dispozici) z důvodu konzervativního přístupu
k plánovaným výdajům v roce 2019, může se stát a je to pravděpodobné, že částka
nebude dočerpaná

Hlobil st. Částka plánovaná na VO ve výši 110 tis. je reálná, může být nižší i vyšší
Žůrek není zřejmé proč dochází k nárůstu o 27 % na dotace spolků, nejvyšší nárůst u SDH

Karlovice (podloženo potřebou vybavení a aktivitou spolku) a SK Moravan - zde
výsledky nejsou, mnoho členů není občeny KuH a je otázka zda budou fotbalové
aktivity pokračovat. Obec by měla jiným způsobem řešit financování spolků

Pospíšilíková SDH Karlovice má pro rok 2019 sestaven vyšší rozpočet na činnost, nicméně
procentuální podíl příspěvku obce je přibližně stejný. Navýšení dotace požadované
SK Moravan vyplývá s potřeby výměny zavlažovacích trysek na fotbalovém hřišti.

Marek Členové SK Moravan jsou z 90% občané KuH. Co mají aktuální výsledky společného
s pokračováním fotbalových aktivit? Kromě sportovních aktivit se spolek stará
o údržbu celého areálu fotbalového hřiště, je třeba postupná výměna komponent
zavlažovacího systému.

Žůrek z místa mého bydliště vidím co se děje na hřišti, na podzim byla aktivita
spolku menší a menší

Surala SK Moravan jako jediný spolek platí všechny náklady spojené s činností v dané
sezóně a požadované navýšení je o cca 20%, zatímco Kosteláň požaduje navýšení
o 30%. U jiných spolků (Sokol, KVZ) je vyšší podíl členů z jiných obcí. Skryté dotace
u některých jiných spolků a zájmových skupin, které využívají Sokolovnu a
např. tělocvičnu ZŠ, místnost na OÚ (energie, vytápění, voda) platí obec. Je třeba,
aby informace tohoto druhu byly zveřejňovány v celém rozsahu.

Žůrek chce, aby byl jiný způsob přidělování dotací spolkům, má pocit, že kdo si o co řekne
to dostane

Pospíšilíková není to pravda, požadovala jsem zdůvodnění požadavků na navýšení dotace pro
SK Moravan, trend není každoroční navyšování požadavků na dotaci, střídají
se žádosti o nižší a vyšší částky dle aktuální potřeby v daném
roce, máme mimořádný zájem na tom, aby spolková v obci činnost vzkvétala a to
se bez dotací neobejde

Hlobil ml. dotaz na zastupitele Žůrka - na kolika jste byl výročních schůzích spolků a kolik
účetnictví jste viděl a co se vám nezdálo

Žůrek schůze není veřejnosti otevřená, nikdo mě nepozval, k účetnictví spolků nemám
přístup

Hradil M. proč vám vadí navýšení o 20% u fotbalistů a nevadí 30% u spolku Kosteláň,
v ostatních obcích údržbu hřiště dělají placení pracovníci obce, v KuH to dělají
členové spolku, máme velkou základnu dětí, které se věnují fotbalu

Žůrek chci aby byla rovnoměrná podpora pro aktivity chlapců i děvčat
Pospíšilík A. základna dětí aktivně se zapojujících do fotbalu je 20, rád pomůžu pokud někdo

přijde s konkrétním návrhem pro zapojení dívek
Hlobil st. letos bylo díky iniciativě SK Moravan v provozu kluziště na betonovém hřišti, které

využívaly i dívky, z rozpočtu obce v letošním roce bylo na dotace spolkům vyčleněno
1,5 % z celkových výdajů rozpočtu

Žůrek odměny pro zastupitele v dané výši považuji za nemorální, někde mají zastupitelé
nulovou odměnu

Hlobil ml. necítím se nemorálně, na účet měsíčně dostávám 550 Kč a nemůžete chtít po lidech
aby zde seděli tak dlouhou dobu a nic za to nedostali

Žůrek navýšení ceny Kostky neodpovídá tržní ceně
Pospíšilíková služby stávajícího dodavatele využíváme od r. 2015 a jsme s ním po všech stránkách

spokojeni, klademe důraz na kvalitu, rychlost dodání, schopnost komunikace a pod.
Žůrek uniká mi smysl částky v rozpočtu určený na propagaci, částku za publikaci

Kroměřížsko z nebe považuji za vyhozené peníze
Pospíšilíková částka je určena na kalendáře a publikace k výročím obce v letech 2020 a 2021
Hlobil st. připojili jsme se k  aktivitě Mikroregionu v publikaci "Kroměřížsko z nebe" je

prezentováno mnoho obcí Holešovska a nechybí ani Kostelec u Holešova, je mnoho
subjektů, pro které je propagační předmět obce vhodný a vítaný dárek, z hlediska
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rozpočtu je částka vyčleněná na propagaci nevýznamná
Pospíšilík R. na straně příjmů 175 tis - příspěvek na dopravu Scolarest - máme na to smlouvu?
Hlobil st. máme dvě smlouvy, které jsou navěšeny na stránkách obce. Celá záležitost spojená

s nájemcem ŠK byla vyšetřována na základě podaného trestního oznámení, které
podal zastupitel P. Žůrek, ke kterému obec poskytla, na vyžádání Policie ČR,
veškeré požadované dokumenty. V usnesení zaslaném obci v lednu 2019 Okresním
státním zastupitelstvím v Kroměříži je napsáno, že 16.1.2019 bylo policejním
orgánem vydáno usnesení o odložení věci. Tím je případ uzavřen.

Ballnér jsem pro, aby se rozvíjely aktivity určené pro děti, od r. 2009 všem spolkům, které
pracují s dětmi pronajímáme tělocvičnu ZŠ zdarma

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočet Obce Kostelec u Holešova na rok 2019
v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Žůrek P.) / Zdrželo se: 2 (Pospíšilík R., Sklenář V.)

Usnesení č. 4/3Z/2019 bylo schváleno.

Zastupitelstvu obce byl předložen  návrh aktualizovaného střednědobého výhledu rozpočtu Obce Kostelec
u Holešova na roky 2019 - 2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Obce Kostelec u Holešova
na roky 2019 - 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/3Z/2019 bylo schváleno.

7. Návrhy veřejnoprávních smluv

Návrh veřejnoprávní smlouvy se z.s. SK Moravan Kostelec u Holešova na poskytnutí dotace z rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2019 ve výši 147 000 Kč.

Diskuze:
Žůrek děkuji za poskytnutí podkladů o vyúčtování dotací spolků, dotaz na předsedu FV -

z jakého data jsou 3 účtenky za benzín v hodnotě 3 x 700 Kč doložené SK Moravan,
Masný FV každoročně kontroluje vyúčtování dotací spolkům. Dotaz na všechny zastupitele,

jak si vykládají některá ustanovení Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu obce
Kostelec u Holešova, která se týkají občerstvení a darů. Doporučuje přistupovat
ke kontrole vyúčtování dotací spolky s používáním "selského rozumu".

Hlobil st. paní auditorka nikdy neměla problém s vyúčtováním dotací pro spolky
Žůrek v dokladech jsem našel proúčtování částek za pokuty
Hlobil ml., Hradil M. jedná se o pokuty za žluté karty
Žůrek sponzorský dar spolku do tomboly nepatří do vyúčtování dotací - není správně

proúčtováno
Masný doporučil p. Žůrkovi se zapojit do činnosti některého spolku a řešit jejich problémy
Hradil A. neřešme takové nepatrné částky, nejde o miliony

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 se z.s. SK Moravan Kostelec u Holešova ve výši
147 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Žůrek P.)
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Usnesení č. 6/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh  veřejnoprávní  smlouvy  se  Sdružením  hasičů  Čech,  Moravy  a  Slezska-Sbor  dobrovolných  hasičů
Karlovice na poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 ve výši 47 400 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 se Sdružením hasičů Čech, Moravy a Slezska-Sbor
dobrovolných hasičů Karlovice ve výši 47 400 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh veřejnoprávní smlouvy s SDH Kostelec u Holešova na poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kostelec
u Holešova na rok 2019 ve výši 20 000 Kč.

Diskuze:
Pospíšilík R. v podkladech chybělo vyúčtování dotace za rok 2018
Pospíšilíková dotace nebyla čerpána

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 s SDH Kostelec u Holešova z rozpočtu obce Kostelec
u Holešova na rok 2019 ve výši 20 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh veřejnoprávní smlouvy s Mysliveckým spolkem Kostelecký les na poskytnutí dotace z rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2019 ve výši 15 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 s Mysliveckým spolkem Kostelecký les  ve výši
15 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh veřejnoprávní smlouvy s KVZ Kostelec u Holešova na poskytnutí  dotace z rozpočtu obce Kostelec
u Holešova na rok 2019 ve výši 13 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 s KVZ Kostelec u Holešova ve výši 13 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh veřejnoprávní smlouvy s TJ Sokol Kostelec u Holešova na poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kostelec
u Holešova na rok 2019 ve výši 15 000 Kč.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 s TJ Sokol Kostelec u Holešova ve výši 15 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh veřejnoprávní smlouvy se z.s.  Kosteláň na poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova
na rok 2019 ve výši 27 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2019 se z.s. Kosteláň ve výši 27 000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Hradil M.)

Usnesení č. 12/3Z/2019 bylo schváleno.

 

Centrum pro zdravotně postižené Zlínského kraje, o.p.s. žádá Obec Kostelec u Holešova o finanční příspěvek
na podporu sociálních služeb. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí finančního
příspěvku Centru pro zdravotně postižené Zlínského kraje, o.p.s. ve výši 3 000 Kč a pověřuje starostku
obce podpisem smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/3Z/2019 bylo schváleno.

8. Převod pravomocí ke schvalování rozpočtových opatření na Radu obce Kostelec u Holešova

Změny rozpočtu jsou prováděny rozpočtovým opatřeními,  která se evidují  dle časové posloupnosti  a jsou
schvalována  zastupitelstvem  obce.  V  některých  konkrétních  případech  např.  přijetí  průtokových  dotací
(navýšení  příjmů  a  výdajů  rozpočtu),  vypořádání  dotací  (vrácení  dotací  pod  sankcí),  potřeba  realizace
nerozpočtovaného výdaje  (zabránění  škod,  splnění  povinnosti,  výhodnost  a  pod.),  vyšší  náklad související
s vyúčtováním energií a pod., může být období mezi zasedáními zastupitelstva dlouhé na potřebné operativní
změny. Zvýšení pružnosti rozpočtových změn je možné řešit převodem pravomocí dle § 102 zákona o obcích
na radu obce. Přenesení kompetencí se řeší dvěma způsoby:
1. Změnou závazných ukazatelů do určité hranice vyjádřené v Kč
2. Změnou všech rozpočtových hodnot bez omezení výše v definovaných případech k zajištění činnosti obce

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) a § 99 odst. 2 zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích ( obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, kompetenci  RO k provádění
rozpočtových opatření v následujícím rozsahu:
Na příjmové straně rozpočtu:
Navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 1 ( daňové příjmy). Tyto prostředky nesmí RO zapojit
do výdajů, ale rozpočtují se do financování. O jejich případném zapojení do výdajů rozhodne ZO

Navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 2 ( nedaňové příjmy) a třídy 3 ( kapitálové příjmy)1.
do výše 200.000,00 Kč. Tyto prostředky nesmí  RO zapojit do výdajů, kromě účelově určených darů
Navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 4 ( přijaté dotace) u rozpočtového zapojení účelových2.
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dotací v případě, že ZO schválilo účast obce při podání žádosti o transfer nebo jsou transfery
poskytovány na základě právních předpisů. Tyto prostředky RO zapojuje i do výdajů ( např. dotace
na volby)

Na výdajové straně rozpočtu:

Navýšení závazného ukazatele do výše 200.000,00 Kč v období mezi jednotlivými zasedání ZO.1.
Navýšení jednoho závazného ukazatele musí být kompenzováno snížením jiného závazného
ukazatele na výdajové straně rozpočtu, aby rozpočtovým opatřením nedošlo  ke snížení přebytku
nebo ke zvýšení schodku schváleného rozpočtu.
Přesuny v rámci jednoho paragrafu mezi třídou 5 ( běžné výdaje) a třídou 6 ( kapitálové výdaje)2.
u akcí, které byly schváleny ZO, ale u kterých je nutné po uskutečnění plnění provést zatřídění
v souladu s rozpočtovou skladbou.
Navýšení závazného ukazatele v případě potřeby vyšší než 200.00,00 Kč a to jen v případech, kdy3.
se jedná o výdaj nutný k zajištění chodu obce nebo jí přímo řízené PO, v případech havárií nebo
stavu nouze, k odvrácení možných škod, dále když včasné neprovedení úhrady je vázáno penalizací a
dopady penalizací mohou výrazně překročit případná rizika z neoprávněné úhrady a k dalším
případům zabránění škod. Dále v případě pokut,  penále a dalších nutných výdajů, kdy schválení
rozpočtového opatření je nezbytné a má jen formální charakter, protože výdaj musí být realizován.

Zastupitelstvo obce si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném
v kompetenci   RO na nejbližším zasedání ZO konaném po schváleném rozpočtovém opatření  RO.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/3Z/2019 bylo schváleno.

9. DSO Mikroregion Holešovsko - návrh rozpočtu na rok 2019, návrh střednědobého výhledu
rozpočtu na roky 2019 - 2021

Zastupitelstvu obce Kostelec u Holešova byl předložen návrh rozpočtu DSO Mikroregion Holešovsko na rok 
2019.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočet DSO Mikroregion Holešovsko na rok 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/3Z/2019 bylo schváleno.

Zastupitelstvu  obce  Kostelec  u  Holešova  byl  předložen  návrh  střednědobého  výhledu
DSO  Mikroregion  Holešovsko  na  roky  2019  -  2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje návrh střednědobého výhledu
DSO Mikroregion Holešovsko na roky 2019 - 2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/3Z/2019 bylo schváleno.

10. Informace pověřeného zastupitele o pořizování zprávy o uplatňování územního plánu Kostelec u
Holešova v uplynulém období 2014 - 2018
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Na úřední desce Obce Kostelec u Holešova byla v období od 28.1.2019 do 1.3.2019 vyvěšena zpráva o doručení
návrhu "Zprávy o uplatňování  územního plánu Kostelec u Holešova v uplynulém období 2014 - 2018". Zpráva
byla k dispozici v kanceláři Obecního úřadu Kostelec u Holešova.
Zastupitelstvu  obce  byly  pověřeným  zastupitelem  pro  územní  plánování  předány  informace  z  jednání
na Odboru územního plánování a stavebního řádu Městského úřadu Holešov, dne 9.1.2019, které se týkaly
Zprávy o uplatňování Územního plánu Kostelec u Holešova v uplynulém období 2014 - 2018 a připravované
změny územního plánu.

Diskuze:
Pospíšilík R. bude se zpracovávat nový ÚP nebo jen změna ÚP
Pospíšilíková současný rozsah změn není takový, aby se musel dělat úplně nový ÚP, za situace,

kdy by bylo třeba přijmout zásadní změnu (např. nové řešení odkanalizování obce)
by se musel dělat nový ÚP

Žůrek vidím rozpor v textu zprávy - v jedné části se navrhuje vymezení nových
zastavovacích ploch a v jiné části se konstatuje, že obec nemá potřebu vymezovat
nové plochy k zástavbě, mám podezření na konflikt zájmů obce a pověřeného
zastupitele pro ÚP a proto navrhuji odvolat místostarostu Hlobila z funkce
pověřeného zastupitele pro ÚP a revokaci uvedených požadavků

Hlobil st. všechny nově navržené plochy se mají zařadit do rezervy a byly zvoleny z hlediska
toho, že by zde do budoucna mohla vzniknout ulice zastavěná z obou stran
obytnými domy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova navrhuje odvolat místostarostu Hlobila z funkce pověřeného
zastupitele pro územní plánování a revokaci uvedených požadavků.

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 11 (Hlobil ml. P., Hlobil st. P., Hradil M., Klesnil Z., Marek T., Masný O., Pospíšilík A.,
Pospíšilíková M., Sklenář V., Surala J., Zmeškal J.) / Zdrželo se: 2 (Hradil A., Pospíšilík R.)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o pořizování Zprávy o uplatňování
 územního plánu Kostelec u Holešova v uplynulém období 2014 - 2018 a připravovaných změnách
územního plánu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

V souvislosti s informacemi získanými na Odboru územního plánování a stavebního řádu MÚ Holešova, které
se týkají plánované změny ÚP obce Kostelec u Holešova a aktuální možnosti výstavby RD na parcele č. 611/4
k.ú. Kostelec u Holešova před provedením změny ÚP, je třeba znovu posoudit věcnou podstatu, na základě
které byla přijata usnesení ZO č. "22/2Z/2018 - ZO Kostelec u Holešova ukládá starostce obce zadání územní
studie lokality "Za humny" v k.ú Kostelec u Holešova" a usnesení ZO č. "23/2Z/2018 ZO Kostelec u Holešova
ukládá  radě  obce  zjištění  finanční  náročnosti  na  vybudování  prodloužení  vodovodního  řadu  a
prověření  možnosti  získání  dotace".

Diskuze:
Pospíšilík R. může obec dostat pokutu, pokud nechá plochy vymezené na individuální bydlení

takové jako dosud a uplatní pouze navržené změny
Pospíšilíková ne, odbor územního plánování přijme a bude pracovat s tím co, schválí

zastupitelstvo obce, nicméně bylo zdůvodněno, proč by mělo dojít k omezení ploch
určených pro individuální bydlení

Hlobil st. riziko pro obec spočívá v tom, že pokud na předimenzovaných plochách pro
BI někdo investuje nějaké prostředky a obec následně rozhodne o změně určení
těchto ploch, tak mohou být po obci soudně vymáhány vzniklé výlohy

Belza jsme ochotni se podílet na financování změny územního plánu
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova pozastavuje účinnost usnesení č. 22/2Z/2018 a 23/2Z/2018
do doby nabytí platnosti změny ÚP obce Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 1 (Žůrek P.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/3Z/2019 bylo schváleno.

11. Návrh na pořízení změny územního plánu obce Kostelec u Holešova

Návrh na změnu ÚP podala *** a týká se parcely č. ***,  v k.ú. Kostelec u Holešova, která je ve vlastnictví
navrhovatelky.  V ÚP je část parcely (0,0692 ha) zahrnuta do plochy občanského vybavení - veřejné pohřebiště
a související služby, zbylá část do plochy sídelní zeleně. Návrh - změna na využití plochy na individuální
bydlení.  Návrh  byl  21.2.2019  zaslán  k  vydání  stanoviska  na  MÚ Holešov  odbor  územního  plánování  a
stavebního řádu.

Diskuze:
Hlobil st. návrh usnesení projednán se žadatelkou, která ve  věci vstupu na pozemek pro

případné opravy oplocení hřbitova požaduje uzavření písemné dohody
se stanovením podmínek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova rozhodlo v souladu s § 44 písm. c) zákona č. 183/2006 Sb.,
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) v platném znění, na základě "Návrhu na pořízení
změny Územního plánu Kostelec u Holešova", který podala Ing. ***, o pořízení změny územního plánu
Kostelec u Holešova tak, že na severovýchodní části parcely č. 249/2 v k.ú. Kostelec u Holešova přiléhající
k areálu hřbitova bude v šíři 5 m po celé délce parcely  zachováno využití jako plocha občanského vybavení
(OH) a zbylá část parcely bude změněna na plochu na individuální bydlení (BI), a to pod podmínkou, že
se navrhovatelka bude podílet na úhradě nákladů za zpracování změny ÚP, v souladu s § 45 odst. 4
stavebního zákona. Požadavek bude zahrnut do projednání Zprávy o uplatňování ÚP Kostelec u Holešova
v uplynulém období 2014 - 2018.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 18/3Z/2019 bylo schváleno.

12. Návrh na odkup (převedení) pozemku do vlastnictví obce Kostelec u Holešova

Pan ***, informoval písemně RO Kostelec u Holešova o záměru převést nebo prodat pozemek v osobním
vlastnictví v k.ú. Kostelec u Holešova p.č. 97/1 o výměře 46 m2 obci Kostelec u Holešova. Jedná se o část
chodníku. Rada obce Kostelec u Holešova na schůzi 2/2019 doporučila odkoupení pozemku za cenu obvyklou -
20 Kč/m2. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje odkoupení pozemku v osobním vlastnictví pana *** , 
v k.ú. Kostelec u Holešova p.č. 97/1 o výměře 46 m2  za cenu obvyklou - 20 Kč/m2. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 19/3Z/2019 bylo schváleno.

13. Žádost o prodej části pozemku ve vlastnictví obce Kostelec u Holešova

*** doručili na obec žádost o odkoupení části parcely č. 736/11 v k.ú. Kostelec u Holešova. Jedná se o pozemek
okolo jejich RD o rozloze cca 300 m2. Podle informací uvedených v JDTM ZK je přes pozemek vedeno mnoho
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inženýrských sítí. Rada obce projednala žádost na schůzi RO č. 4/2019 a prodej pozemku nedoporučuje.

Diskuze:
Hlobil st. téměř před každým domem jsou obecní pozemky, které záměrně obec vykupovala

pro vedení inženýrských sítí, obec nebrání občanům aby zvelebovali obecní
pozemky kolem RD, ale je třeba zachovat bezproblémový přístup na pozemek pro
případnou opravu inženýrských sítí a nevytvářet precedens pro ostatní občany

Pospíšilík R. mělo by se posuzovat jednotlivě, případ od případu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje prodej části pozemku ve vlastnictví Obce Kostelec
u Holešova na  parcele č. 736/11 v k.ú. Kostelec u Holešova manželům ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Žůrek P.) / Zdrželo se: 2 (Hradil A., Pospíšilík R.)

Usnesení č. 20/3Z/2019 bylo schváleno.

14. Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene č. OT- 014330052874/001

Schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene navazuje na "Usnesení č. 9/23Z/2017 - Zastupitelstvo obce
Kostelec  Holešova  schvaluje  podkladové materiály  a  SMLOUVU č.  1030036372/001 o  smlouvě budoucí
o zřízení věcného břemene při realizaci akce - Kabel NN, lokalita zahrad Karlovice. Pověřuje starostu obce
podpisem těchto dokumentů". Smlouva o smlouvě budoucí byla podepsána starostou obce 18.8.2017.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. OT-
014330052874/001 za účelem umístění distribuční soustavy - skříň SV a kabel NN na pozemcích p.č. 176 
a 177/1 v k.ú. Karlovice, které jsou v majetku obce Kostelec u Holešova. Pověřuje starostku obce podpisem
smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 21/3Z/2019 bylo schváleno.

15. Zadávací dokumentace výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu "Zlepšení nakládání s
odpady v obci Kostelec u Holešova"

Pro  výběr  dodavatele  na  sběrné  nádoby  ve  veřejné  zakázce  malého  rozsahu byla  vypracována zadávací
dokumentace "Zlepšení nakládání s odpady v obci Kostelec u Holešova - sběrné nádoby"

Diskuze:
Pospíšilíková pan zastupitel Žůrek zaslal připomínky k zadávací dokumentaci
Žůrek v ZD není uvedeno, že se VŘ koná také dle naší směrnice
Pospíšilíková bude doplněno
Žůrek je důvod k tomu, že odevzdávání nabídek je v Brně
Pospíšilíková Reakce administrátora - u nás se jedná o standardní postup - přijímání nabídek a

otevírání v místě sídla administrátora, z důvodu eliminace chyb při přijímání
nabídek. Myslím, že je možné domluvit postup - přijímání nabídek u administrátora
a otevírání obálek na OÚ.

Hlobil doporučuji zbytečně nezasahovat do ZD, která je dobře zpracovaná profesionální
firmou

Pospíšilíková řešení - nabídky budou chodit k administrátorovi, otvírání obálek na OÚ
Žůrek požadavky na technickou kvalifikaci u přístřešků považuji za měkké
Pospíšilíková administrátor zmiňuje riziko, že se nemusí přihlásit nikdo, navrhuji ponechat stejný

počet referencí
Hlobil navrhuji nezveřejňovat a oslovit přímo regionální firmy, které máme ověřené
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Žůrek je třeba stavební povolení?
Pospíšilíková projednáno s paní A. Horákovou na stavebním úřadu v Holešově a dle ní není třeba
Žůrek, Pospíšilík R. požadovat písemně, je to z dotací
Žůrek budeme zveřejňovat?
Pospíšilíková administrátor nedoporučuje zveřejnit, spíše oslovit prověřené firmy

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zadávací dokumentaci veřejné zakázky malého
rozsahu  "Zlepšení nakládání s odpady v obci Kostelec u Holešova - část sběrné nádoby".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 22/3Z/2019 bylo schváleno.

Zastupitelstvu obce byl předložen seznam potenciálních dodavatelů sběrných nádob. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje seznam přímo obeslaných dodavatelů kontejnerů dle
přílohy č. 1.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 23/3Z/2019 bylo schváleno.

Pro  výběr  dodavatele  na  stavební  práce  na  zakázce  malého  rozsahu  byla  vypracována  zadávací
dokumentace "Zlepšení nakládání s odpady v obci Kostelec u Holešova -  část stavební práce"

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zadávací dokumentaci veřejné zakázky malého
rozsahu  "Zlepšení nakládání s odpady v obci Kostelec u Holešova - část stavební práce"

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 24/3Z/2019 bylo schváleno.

Zastupitelstvu obce byl předložen seznam potenciálních dodavatelů stavebních prací.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje seznam přímo obeslaných dodavatelů stavebních prací
dle přílohy č. 2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 25/3Z/2019 bylo schváleno.

Pro realizaci výběrových řízení je třeba jmenovat min. tříčlennou výběrovou komisi.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova jmenuje výběrovou komisi pro výběr zhotovitelů veřejné
zakázky malého rozsahu "Zlepšení nakládání s odpady v obci Kostelec u Holešova" ve složení  Petr
Hlobil st., Tomáš Marek, Jakub Zmeškal.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 26/3Z/2019 bylo schváleno.
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16. Diskuze

Diskuze:
Pospíšilíková 22.6.2019 se bude konat Setkání Kostelců v Kostelci u Jihlavy
Pavelec do vyúčtování dotací se mohou dávat ceny pro účastníky soutěží, cenou může být

např. i tatranka, KVZ si provádí předem výběr dokladů vhodných pro vyúčtování
Surala mé příspěvky do diskuze nebyly namířeny proti spolkům, ale jen jako

protiargumenty proti tomu co zde zaznělo ze strany zastupitele Žůrka
Pospíšilík mám problém Scolarest, dám někomu 150 tis., aby mi je během roku vrátil, já

nevím, není to zařízení obce
Hlobil st. a čí je to zařízení, řekni mi jak to bylo dříve a jak je financované školní stravování -

 mzdy, energie, suroviny
Pospíšilík především je dotované státem, potraviny se platí ve stravě, na kterou jsou dotace,

energie má platit ten kdo prodává jídlo, obec není zřizovatel od r. 2015
Hlobil st. dotovaný státem je plat kuchařek, suroviny platí strávníci, rodiče a energie platí

ten, kdo je odpovědný - zřizovatel
Hlobil ml. obec nikdy nebyla zřizovatel školního stravování, vy (Pospíšilík R.) jste podepisoval

zřizovací listinu ZŠ a její součástí je povinnost zajistit školní stravování a je to
činnost

Pospíšilíková projekt - školní jídelna vchod, na základě protokolu zaslaného KHS jsme se zavázali
k termínům provedení nápravných opatření ve ŠK, některá opatření proběhnou
v letošním roce o prázdninách (opravy zázemí ŠK) a chceme řešit vstup pro cizí
strávníky, protože vstup do jídelny, tak jak byl vždy, přes prostory ŠK, není
akceptovatelný pro KHS. V letošním roce bude zpracován projekt, v roce 2020 nebo
2021 proběhnou stavební práce. Je to nutné aby se ve ŠJ mohli stravovat
zaměstnanci OÚ, MAS a pod.

Pospíšilík pasport VO Kostelec, cena mě zaráží
Pospíšilíková dodavatel VO se zpracováním pasportů nezabývá, proto zadáno jinému

zpracovateli, cenu nepovažujeme za vysokou, jedná se o dva pasporty - Kostelec a
Karlovice

Masný navrhuji, aby se na ZO neprojednávalo tolik bodů
Hlobil měli jsme spoustu bodů, protože je starostka potřebovala projednat, kdyby byly

zasedání ZO častěji, nemuselo by se projednávat tolik bodů

17. Závěr

Veřejné zasedání zastupitelstva obce Kostelec u Holešova bylo ukončeno 7.3.2019 ve  22.00 hod.

Ověřovatelé: Mgr. Aleš Pospíšilík   ............................................................
 

Radoslav Pospíšilík   ............................................................
 
Starostka RNDr. Marcela Pospíšilíková   ............................................................
 
Místostarosta Ing. Petr Hlobil st.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


